
Bestyrelsesmøde d. 19.8-23 

Afbud fra Holger. 

Tilstede: Wenche, Niels, Søren og referent Camilla 

Hingstekåring 24 
 

Afholdes d. 16.3-24 i Billund v. Allan 
Blomgreen 
Se seneste referat omk. hvilke hingste der 
deltager gratis. 
 
Søren undersøger muligheden for smørebrød 
til hingstekåringen til frokost, hvor alle skal 
kunne bestille som sidste år. 
 
Vi ønsker fællesspisning om aftenen på 
ridecenteret, og forsøger bedst muligt at være 
prisbevidste så de fleste har mulighed for at 
deltage.  
Se på om der er en slagter i nærheden der 
laver take away.  
Afholder med PSA igen 
 

Camilla tilpasser 
tilmeldingsskema, slet det med 
de 5 sider i passet. (alle skemaer) 
 
Camilla kontakter PSA 
 
Søren undersøger muligheder for 
mad. 
 

Generalforsamling 
24 

17.3-24 i Billund kl. 10.00 
 
Tilmelding nødvendig – vi er vært ved 
rundstykke og kaffe, samt 2 stk. smørebrød. 
Tilmelding til Wenche. 
 

Søren kontakter Allan i forhold til 
plads. 
Søren spørg om forplejning. 

Hoppekåring 24 Slagelse d. 14.6, Arden d. 15.6 og Revsø d. 16.6 
Eliteskue 17.8 – på Hovmarken 
Spørg på boksprisen, så vi kan tilpasse denne. 
Den er steget, og det er vi nødt til at lægge på 
tilmeldingen. 
 

Wenche spørg alle 3 steder. 

Materialeprøven Hingste materialeprøven afholdes ved Torben 
Frandsen, Tørring. 
Niles G er i dialog med ham. Endnu kender vi 
ikke behovet for 2024. 
 

Niels er tovholder på dette. 
 

Dommere 2024 Hingstekåring: Jørgen G, Peter Lund og Lene T. 
(Suppleant Louise) 
Hoppekåring: Jørgen G, Peter Lund og Louise – 
(suppleant Lene T) 
Dyrskue: Lene T gennemgående – Roskilde 
Marie Louise, Herning – Camilla, Odense –
Søren. 
 

Camilla kontakter dem. 

Evaluering af 
følskuerne. 

Der er ikke behov for ændringer. Fortsat 
tilmelding som i år. 

 



Vi taler om at de føl der inviteret til Eliteskuet, 
ikke deres point. De får dem tilsendt såfremt 
de ikke deltager til eliteskuet.  
 

Evaluering af 
fremvisningsbane 
for hopperne. 

Det er gået godt med de 2 trekanter. Obs-
punkt -der kan være tvivl om ’trekantbanen’ til 
skridt. Dette kan beskrives i kataloget. 
-fremviseren kan stå i vejen, hvis de står 
mellem trekanterne, hvor hesten skal krydse 
midten. 
-det har fungeret godt med at de var løse først, 
derefter mønstret i skridt og trav. Dette skrives 
i kataloget. 
 

Camilla tilføjer det teksten i 
kataloget. 

Medlemsøde Vi forsøger at afholde det d. 18.11 på hotel 
Medio. 
Mere om emner senere i ref. 
 

Camilla tager kontakt. 

Brev fra Kristina  Vi har en god og uddybende samtale omk. 
videre tiltag.  
Hvis der er overskud til det i nær fremtid, da 
skriver Camilla et svar til publicering på 
hjemmesiden.   
 
 

 

Klarlægning af 
Holgers påstand 
om at Jørgen G har 
videregivet 
oplysninger til 
Fjordhesteavlen og 
DV. 
 

Dette punkt referere til Holgers mail af 28.6 
hvor Holger skriver at ’’vi skal spørge Jørgen G 
omk. videregivelse af skrivelsen til 
fjordhesteavlen og DV.’’   
Som det fremgår af dagsordenen, vil Jøren ikke 
finde sig i en sådan beskyldning. 
Da Holger ikke er til stede dd. Til at svare på 
sprøgsmålet, udskydes punktet til næste 
bestyrelsesmøde. 
 

Niels tilføjer det næste 
dagsorden. 

Emner til 
medlemsmøde 

Taler om hvilke emner der kunne være 
relevante- herunder  
-Brugsprøver (køre / ride)  
-Hvor kan vi afholde det og under hvilke 
forhold. Det skal være en eksamineret berider 
/ køremand. 
Der skal laves et oplæg og dette skal til dialog 
på medlemsmøde. Er det noget vi som 
avlsforbund skal tilbyde, eller er tiden løbet fra 
den. Der findes ikke længere et sted der 
tilrider, hvor vi kan få aflagt prøve. 
Skal vi reklamere mere for championatet..? 
Eller for SEGES én dagsprøve.  

Vi laver et oplæg hvor der 
skitseres hvad de 3 muligheder 
for R indeholder.  
Niels er tovholder. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Logisk skal vi fremme interessen for 
championaterne, som er det vi selv udbyder.  
Dialog om at indføre point med ,5 (7,5 f.eks.) 
og at vi fra 2024 ikke meddeler point på de 
hopper / føl der er udtaget. Dette laver vi 
oplæg og dialog om til medlemsmødet. 
Passet sendes til SEGES efter eliteskuet, hvor 
point tastes fra indledende og evt. eliteskuet. 
Såfremt hoppen ikke tilmelder eliteskuet, da 
får ejer point. 
 

Camilla og Søren laver oplæg. 

Championat og DM Der er styr på det, og tilmeldingerne er 
begyndt at komme. 
Hovedsponsor er NAG Horsepro. 

 

EVT: 
Næste 
bestyrelsesmøde 

I forbindelse med medlemsmødet.  

 

Nyhedsbrev: 

-Brug af hjelm. Det er fremover frivilligt. 


